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Elite College students who are invited to the QC finals of AQIM
Eléves d'Elite Collége qui sont invités a la finale d'AQIM
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Elite College's Results at the 29th International Logic and Math Games Championship:
* Wang Edgar, Category S1 (sec 2 & 3),

Ran Jerry and Xu Kevin, Category P3 (primary grade 6, sec 1),

Chen Breanna and Xu Jiang Zhou, Category P2 (primary grade 4 and 5),

Lavigne Julie, Category P1 (primary grade 3) obtained full marks!
¢ The International Logic and Math Games Championship takes place in four stages: the quarter-
final, semi-final (March), Quebec final (May) and the international final to be held in Paris.
e More than 900 participants were invited to the final, representing nearly 15% of the
participants in the semi-finals.
¢ 72 Elite College students participated in the semi-final in March 2015.
¢ 42 Elite College students are invited to write the finals, representing 58% of our participants.
Many of our students attending math courses at Elite College have achieved excellent results,
while newer students tended to perform more poorly.
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Résultats du Collége Elite au 29e Championnat international des jeux logiques
et mathématiques d’AQJM en mars 2015 :

e Le Championnat international des jeux mathématiques et logiques se déroule en
guatre étapes : le quart de finale, la demi-finale en salle (mars), la finale québécoise
en salle (mai) et la finale internationale qui se tient a Paris (fin ao(t).

e Plus de 900 participants invités a la finale, représentant pres de 15% des
participants de semi-finales.

e 72 éléves d’Elite ont participé au semi-finale en mars 2015.

* 42 éléves d’Elite ont passé a la finale, représentant 58% de nos participants.
 Beaucoup de nos éléves qui suivent des cours de maths au Collége Elite depuis
longtemps ont obtenu d’excellents résultats. Par contre, ceux qui ont eu moins de
cours ont moins bien performé.



